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DL系列自动软双铝泡罩包装机
DL Series Automatic Double-side Aluminum Foil Packing Machine
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技术参数（Technical Parameters）

生产能力
Production Capacity

辊筒转速 Speed of Roller

品大包装宽度
Max.Packing Width

药月聚乙烯
PVC for Medicine

铝望复合
Al-plsc Combined Flilm

卷轴孔径
Hole Dlam. of Reel 

pleces/h

rollet/min

mm

35000-120000

7-15(无级)

30000-120000

7-15(无级)

26000-80000

7-15

20000-60000

300
400mm

（特殊要求另行设计）
（Special requirements 

can be designed separately）
200150

mm

mm

mm

kw

mm

0.05-0.10*300 0.05-0.10*4000.05-0.1*2000.05-0.1*150

0.08-0.10*300 0.08-0.10*4000.08*2000.08*200

70-75 70-75Dia.40-45Dia.40-45

380V/2kw*2 380V/2kw*232

1500*850*1670 1500*950*16701450*800*17001450*600*1700
900 900800600

7-15

电热功率
Electrical Heating Power

外形尺寸 Overall Size
机器净重 Net Weight

型号TYPE参数ITEM DL-400DL-300DL-200DL-150

用途（Application）
DL-150、200、300、400型多功能自动双铝包装机是我公司采用先进的自动控制技术，进行创新设计的新机型，具有科技含量高，结构新颖，效
率高，噪声低，操作维修方便等特点。适用于医药，电子，食品等行业的片剂，胶囊以及电子元器件，糖果等块状物体的包装，能起到良好密封
与避光作用。采用PLC控制，其充填，热封，切线，打批号，裁切，行程调整等工序均可任意设定，工作简便，包装速度更高，包装效果更好。

The machine is a new type one that we adopt fast-development automatic control technology and then create and design. lt has the 
characteristics such as high technological content, novel structure, high efficiency,low noise, conveniently maintaining and mending. 
etc.
It is suitable or the packing of troche, capsule and electronic component of vocations such as pharmacy, electron and food etc. And it 
is also suitable for packing of nubby objects such as candy.etc. lt has a good photophobic and sealed function.
lt adopts PLC control. lts procedures such as filling. hot sealing,tangent printing batch code,cutting adjusting procedure,etc.Can be 
randomly set. So the work will convenient, the speed of packing will be high,the effect of the packing will be better.

特点（Features）
采用先进的自动控制技术，确保设备运行的稳定性和高效性。
结构新颖，具有高科技创新含量，体现现代工业设计理念。
机器效率高，能够快速完成包装任务，提高生产效率。
运行时噪声低，为工作环境提供安静的操作条件。
设计上考虑日常操作和维修的便捷性，降低维护成本。
通过可编程逻辑控制器（PLC）实现对包装过程的高度自动化
控制。
充填、热封、切线、打批号、裁切、行程调整等工序均可根据
需求灵活设定。
确保内含物的安全性和质量，特别适用于对光线敏感的产品。

The use of advanced automatic control technology ensures the stability and efficiency of equipment operation.
The structure is novel, with high-tech innovation content, reflecting the modern industrial design concept.
The machine is highly efficient, can quickly complete packaging tasks, and improve production efficiency.
Low noise during operation, providing quiet operating conditions for the working environment.
The design takes into account the convenience of daily operation and maintenance, reducing maintenance costs.
Highly automated control of the packaging process is achieved through a programmable logic controller (PLC).
Filling, heat sealing, cutting, batch numbering, cutting, stroke adjustment and other processes can be flexibly set according to needs.
Ensure the safety and quality of the contents, especially for products that are sensitive to light.
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